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Manometres et accélérometres

QED fabrique des manometres de précision a tube bourdon tres robustes et tres légers. Congus pour durer et
comportant une seule piece mobile pour une fiabilité maximale, ils répondent aux exigences de la plupart des
applications : testés pendant plus de 2,2 millions de cycles sans défaillance, assurant la longévité et la fiabilité
QED est un des leaders dans le domaine de l'industrie aéronautique civile et militaire depuis plus de 35 ans.

QED concoit et fabrique des manometres dont les principales applications aéronautiques sont la lutte anti-incendie,
les systemes hydrauliques, pneumatiques, oxygene et tous systemes.

Pressure Gauges and accelerometers

QED manufactures rugged light weight; precision helically wound bourdon tube pressure gauges. Designed to last
in demanding applications, many have just one moving part : tested for more than 2.2 million cycles without one
failure, ensuring longevity & reliability.

QED is a leading supplier of miniature pressure gauges to the aircraft, aerospace and defense industries with more
than 35 years experience.

QED designed and built pressure gauges are widely used in fire suppression, hydraulic, pneumatic, oxygen and
other systems on commercial transports, trainers and military aircraft.

ZA Les Portes du Vexin . .
34.3 rue Ampére Tél: +33 (0)1 34 48 34 10 info@epcifrance.com

95300 ENNERY Fax: +33(0)134 218040 www.epciengineering.com




oA e N Jdi (4 49 | sur lindustrie

s
[encinecrinal ] Un nouveau regard ﬁ

QED ED

www.gedaero.com

CUSTOM IN-HOUSE DIALS
W application-specific digital dial designs
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UNIQUE GAUGE DESIGN

numerically controlled Bourdon Coil winding
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